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§ 18   

Svar på medborgarförslag om att en skatepark etableras 
mellan Bromsten och Rinkeby. 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att överlämna 

tjänsteutlåtandet som svar på medborgarförslaget. 

 

Ärendet 
Det har inkommit ett medborgarförslag om att stadsdelen ska uppföra 

en skatepark i området mellan Bromsten och Rinkeby. 

Förslagställaren framlägger att en skatepark saknas i stadsdelen. 

Förvaltningen ser positivt på satsningar som främjar idrott, hälsa och 

mötet mellan ungdomar i staden. Förslaget faller inom förvaltningens 

verksamhetsområde. Idag finns det få aktivitetsområden i 

Rinkebydalen. En skatepark skulle även gynna integrationen mellan 

ungdomarna i stadsdelen.  

 

Prioritering av investeringar styrs via årliga budgetmedel från 

kommunstyrelsen för projekt som prioriterats i samråd med 

Trafikkontoret. För att få med medel en skatepark måste det in som ett 

förslag i listan över prioriterade projekt. Därför föreslås att dessa ingår 

i den prioritering som hanteras i samband med treårsplanen ”Underlag 

för budget 2018 med inriktning 2019 och 2020” som beslutas av 

nämnden i april 2017. Därmed kan förslagen om skatepark behandlas 

i enlighet med ordinarie ordning. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 19 september 2016. 

Dnr 1.2.4-416/2016 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 


